



Date: 09 November 2025

التاريخ: 09 نوفمبر 2025م

Sub : Appointment of temporary , Non-Independent Board Member

الموضوع: تعيين عضو مجلس ادارة مؤقت غير مستقل

With reference to the previous disclosure on 2nd November 2025, Dhofar Insurance Company SAOG is pleased to inform its esteemed shareholders and investors that the Board of Directors have appointed Mr. Ahmed Mohammed Al Abri as a temporary member of the Board to fill the vacant seat, effective from 06 November 2025, until the next AGM.

الحاقا بالافصاح المؤرخ في 2 نوفمبر 2025 م ، يسر شركة ظفار للتأمين ش م ع ع أن تفصح للمساهمين والمستثمرين الكرام، أن مجلس الإدارة قرّر تعيين الفاضل / أحمد بن محمد العبري عضوا مؤقتا غير مستقل في مجلس إدارة الشركة وذلك اعتباراً من تاريخ 06 نوفمبر 2025م، لحين انعقاد الجمعية العامة العادية القادمة.

Mr. Ahmed Mohammed Al Abri brings over 30 years of banking experience, having begun with Standard Chartered Bank in 1976, as Head of Operations. He joined Bank Muscat in 1989 and worked in various roles up to the Chief Operating Officer. Mr. Al Abri holds an MBA from the University of Lincolnshire and Humberside, the UK. He has attended the advanced management program at INSEAD, and General Management Program at Harvard Business School.

يتمتع الفاضل / أحمد العبري بأكثر من 30 عاماً من الخبرة المصرفية، حيث بدأ مع بنك ستاندر تشارترد في عام 1976 كرئيس العمليات. التحق ببنك مسقط في عام 1989 وعمل في مناصب مختلفة منها رئيس العمليات. العبري حاصل على ماجستير في إدارة الأعمال من جامعة لينكولن شاير وهامبرسيد بالمملكة المتحدة. حضر برنامج الإدارة المتقدمة في إنسياد وبرنامج الإدارة العامة في كلية هارفارد للأعمال.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Authorized signatory



أ. العبري

المخول بالتوقيع



٣٥ عام من النمو والازدهار
35 Years Of Growth And Prosperity



BRANCHES